
27 jan. 2019 om 13:21 uur 

Mondelinge vragen De Borst (PRO Sliedrecht) – oordeelsvormende vergadering 29 januari 2019 

– agendapunt 5 

Onderwerp: beantwoording college over technische vragen Bomen en waterberging 

Benedenveer (18119) en de actuele stand van zaken daarvan met betrekking tot het antwoord 

bij vraag 1. 

 

In dec. Heeft het college een technische vraag van PRO Sliedrecht mbt bomenkap en 
waterberging bij Benedenveer binnen gekregen. Deze is na uitstel netjes beantwoord. De vraag 
was: 
 
 
Vraag 1: Is er geen enkele mogelijkheid om de benodigde extra capaciteit berging bij de  
waterberging hoek Craijensteijn / Parallelweg te realiseren?  
Zo ja, waarom maakt u deze keus niet?  
Zo nee, waarom niet en welke mogelijkheden heeft u allemaal onderzocht?  
  
Uw antwoord toen was;  
 
Het creëren van voldoende waterberging is een opgaaf die bij de ontwikkelaar van het gebied is 
neergelegd. De ontwikkelaar is naar aanleiding van het werkbezoek d.d. 8 november 2018  
gewezen op de optie om extra waterberging te creëren bij de bovengenoemde waterberging.  
Uiteindelijk zal het waterschap deze extra waterberging moeten beoordelen en bepalen of er  
voldoende waterberging is gecreëerd.   
 
PRO Sliedrecht is benieuwd of de ontwikkelaar deze optie ondertussen serieus heeft onderzocht, 
en of dit ter beoordeling bij het waterschap is neergelegd. En zo ja, wat heeft het waterschap 
Rivierenland beoordeeld en bepaald in deze? Met andere woorden, wat is stand van zaken 
hierin? 
 
 
 


